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MÖTESANTECKNING 

ABE 10-2023 

Datum 

2023-11-22

Diarienummer 

A-2023-0918 ks 1.4  

 

Minnesanteckningar ABE LR  

Datum för mötet: 
2023-11-22 

Plats för mötet: 
Stora konferensrummet, Teknikringen 74D, plan 4 
 
Närvarande: 
Karin Edvardsson Björnberg, 1:a vice skolchef 
David Nilsson, 2: a vice skolchef 
Johanna Stellan, administrativ chef 
Katja Grillner, prefekt Arkitektur 
Maria Malmström, prefekt SEED 
Sabine Höhler, prefekt Filosofi och historia 
Annika Gram, prefekt Byggvetenskap 
Anders Karlström, forskarutbildningsansvarig (FA) 
Catherine Pimenta, HR-ansvarig 
Sabina Flodén Schönherr, ledningsstöd 
 
Frånvarande: 
Björn Berggren, skolchef 
Inga-Lill Söderberg, prefekt Fastigheter och byggande  
Maria Håkansson, prefekt Samhällsplanering och miljö 
Eva Liedholm Johnson, grundutbildningsansvarig (GA) 
Malin Wennerholm, vice grundutbildningsansvarig (vice GA) 
Ulf Arvidsson, ekonomiansvarig 
Boel Berg Wincent, Studeranderepresentant doktorander 
Evelyne Åkerlund, Studentrepresentant GRU 
 
 

1 Föregående minnesanteckningar 

 
Minnesanteckningarna läggs till handlingarna.  
 

Karin Edvardsson 
Björnberg  
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2 Information från skolchefs-/rektors strategiska råd  

 
1:a vice skolchef informerar att KTH:s styrelse under dagen fattar 
beslut gällande KTH:s arbetsordning.  
 
KTH:s styrelse har idag även fattat beslut om omlokalisering av 
verksamhet vid KTH:s campus. KTH Södertälje flyttas till KTH 
Campus och till Campus Flemingsberg. Verksamheten i Kista flyttas till 
KTH Campus med undantag för Electrumlaboratoriet. Omställningen 
kommer pågå under flera år, men målet är att omlokaliseringen ska 
vara genomförd senast 2027. Mer information samt intervju med 
rektor finns på KTH:s intranät.   
  
1:a vice skolchef informerar att landskapet för forskningsfinansiering i 
Sverige ses över. Ett betänkande har lämnats över till regeringen, där 
utredningen föreslår i sitt slutbetänkande att tre nya myndigheter 
inrättas:  

 Vetenskapsmyndigheten 

 Myndigheten för strategisk forskning 

 Innovationsmyndigheten 
 

Utredningen föreslår även att de nuvarande forskningsfinansiärerna 
Formas, Forte, Vetenskapsrådet och Vinnova avvecklas och att den 
externa forskningsfinansieringen vid Energimyndigheten upphör. Det 
är inte klart ännu när detta kan komma att träda i kraft.  
 

 

 

3 Ekonomi 

 
Administrativ chef informerar att resursfördelningsmodellen GRU kan 
beslutas under universitetsstyrelsens möte idag (22/11) eller under det 
extrainkallade styrelsemötet under kommande vecka. 
 
Skolan har fått i uppdrag att inkomma med en prognos som ska ligga 
till grund för ett takbelopp (GRU anslag 2024). En prognos är 
inlämnad men skolan har möjlighet att justera den senast idag kl. 
16.00 (22/11). Skolan kommer att göra mindre justeringar kopplat till 
fristående kurser och högskoleutbildningen (under avveckling).  
Prognosen kommer att skickas till prefekterna efter inlämning.  
 
När skolan erhållit en takbeloppssiffra är nästa steg en diskussion om 
hur den interna fördelningsmodellen bör se ut. 
 
Administrativ chef informerar att en inventering av lokaler har 
genomförts på skolan och fastighetssystemet nu är uppdaterat men  
några mindre rättelser kvarstår. Den nya klassningen av lokaler  
har också lagts in i systemet vilket nu kan ge en överblick över 
kostnader. Positiva nyheter är att arkitekturs ritsalar får labb-
klassning. Dock kvarstår definitiva besked från centrala 
ekonomiavdelningen om vilka fördelningsnycklar som skall användas. 

 

Johanna Stellan 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://intra.kth.se/aktuellt/nyheter/kth-s-verksamhet-koncentreras-till-tre-campus-1.1297686
https://intra.kth.se/aktuellt/nyheter/kth-s-verksamhet-koncentreras-till-tre-campus-1.1297686
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Innan vi har erhållit den informationen kan vi inte gå vidare med 
lokalbudgeten.  
 
SUHF budgeten kommer inom kort fastställas, indikation visar en 
ökning på utbildningssidan medan forskning minskar. Att GRU ökar 
beror bland annat på att det tidigare särskilda täckningsbidraget (GRU 
relaterade kostnader) kommer lyftas in i SUHF. 

4 HR 

 
HR ansvarig informerar att man arbetar med att ta fram rutiner för att 
säkerställa grundläggande säkerhetskontroll, med ID-kontroll av 
personer som intervjuas under rekryteringar.  
 
KTH:s säkerhetschef besökte skolans chefsforum (för chefer med 
personalansvar inom kärnverksamheten) och berättade att arbetet 
med den nya säkerhetsavdelningen är på plats från och med 1 januari 
2023. Samtliga annonsmallar har uppdaterats med text att 
säkerhetsprövning kan förekomma vid behov. 
 
Rektor har fattat beslut om riktlinje som anger att det från och med 1 
december 2023 är möjligt med återanställning efter 69 år, med 
särskild visstidsanställning (SÄVA), max 1 år, om verksamheten ser ett 
behov.  

5 GA/FA/LL 

 
Punkten GA bordlades.  
 
Forskarutbildningsansvarig informerade mötet om att han kliver av 
sitt uppdrag från och med 1 januari 2023. En ny FA behöver utses. 
Skolledningen är tacksamma för arbetet som Anders har gjort under 
dessa fem år.  
 
2:a vice skolchef berättar om branschdialog som genomfördes 
tillsammans med Samhällsbyggnadslänken den 8 november 2023, 
med temat livslångt lärande. Fick bra feedback av branschen, 
efterfrågade bland annat KTH:s nisch inom livslångt lärande. 
Mötets deltagare diskuterar att registrering vid kurser är för 
komplicerad, ser en risk med att KTH förlorar flera studenter mot 
bakgrund av detta.  
 

6 FFA/JML 

 
1:a vice skolchef har skickat ut mail gällande rutin för skolbesök vid 
fakultetsrekryteringar med frågan om rutinen behöver kompletteras 
med instruktion om digitala skolbesök.  
Mötets deltagare önskar att rutinen justeras gärna med tillägg om hur 
man organiserar en presentation av verksamheten digitalt.  
 

 

 

 

 

Catherine Pimenta  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Anders Karlström 

 

 

 

David Nilsson 

 

 

 

Karin Edvardsson 
Björnberg 
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JML har ett seminarium tillsammans med ITM den 14 december 2023, 
med temat Mångfald på arbetsplatsen av föreläsaren Anna Adeniji.  
Seminariet ges på engelska.  

7 Genomslag 

 
2:a vice skolchef informerar att skolan håller i en seminarieserie våren 
2024, med tema kommunikationsförmåga hos forskare och 
genomslagsfrågor. Serien är öppen för hela KTH. 
 
UKÄ genomför en utvärdering av alla lärosätens samverkansarbete, 
med inlämning i januari 2024. 

8 Hållbarhet 

 
Punkten bordlades.  
 
Prefekt poängterar att punkten inte enbart innefattar miljöledning, 
utan även social hållbarhet.   

 

 

David Nilsson 

 

 

  

Anteckningar av 

 

Sabina Flodén Schönherr 
 

 

  

  

 


